
 

Zápis č. 14/2010 (61) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 6. 12. 2010 

 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. Ing. M. Sysel, Ph.D., Ing. J. Vojtěšek, Ph.D., 
Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Matýsek, Ph.D., Ph.D., Ing. V. Gerlich, Bc. P. 
Peroutka, Ing. D. Malaník, Bc. P. Sousedík (celkem 9 členů AS) 

Omluveni: Ing. M. Navrátil, Ph.D., 

Hosté: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., prof. Ing. 
Roman Prokop, CSc., Bc. Eva Navrátilová,  

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický 
rok 2011/2012 pro navazující magisterský studijní program Inţenýrská informatika.  

4. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro doktorský 
studijní program Inţenýrská informatika pro akademický rok 2011/2012. 

5. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický 
rok 2011/2012 pro navazující magisterský studijní program Inţenýrská informatika, obor 
Integrované systémy v budovách uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

6. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický 
rok 2011/2012 pro doktorský studijní program Inţenýrská informatika uskutečňovaný 
v anglickém jazyce.  

7. Projednání návrhu Dlouhodobého záměru FAI na rok 2011-2015. 

8. Projednání návrhu Aktualizace dlouhodobého záměru FAI na rok 2011.  

9. Informace zástupce FAI ve Sněmu Rady vysokých škol.  

10. Různé 

 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal hosty.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  

Zápis je bez připomínek. 

Z minulého zápisu: 

• Dne 19. 11. 2010 proběhla na konzultačním středisku v Praze kontrola pracovníků 
akreditační komise MŠMT. Hodnocení bude provedeno na základě vyhodnocení 
dotazníků od studentů. Výsledky budou známy po proběhnutí kontrol na všech 
konzultačních střediscích.  
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• Na zasedání hodnotící komise IGA dne 25. 11. 2010 byl vyřešen problém s finančními 
prostředky, které zůstaly na projektech IGA. Vzhledem k tomu, ţe projekty musely být 
uzavřeny do konce listopadu 2010, z těchto prostředků se nakoupilo zboţí na střediska 
FAI. Do 5. 12. 2010 musí jednotliví řešitelé předloţit zhodnocení projektu, do konce 
roku musí být zhodnocena celá IGA. Do dalších let jsou navrţeny jiné varianty řešení 
IGA, prozatím není rozhodnuto, jakým způsobem budou projekty v IGA řešeny. 

Dr. Chramcov informoval o důleţitých bodech ze zasedání AS UTB: 

 Byla předloţena Pravidla rozpočtu na rok 2011.   

 Na zasedání AS UTB byl pozván ředitel KMZ Ing. Zela. Studenty bylo prezentováno 
srovnání cen menzy UTB s menzami jiných vysokých škol, ze kterého vyplynulo, ţe 
menza UTB patří mezi nejdraţší v ČR. Proběhla diskuse, která však nevedla k ţádným 

závěrům. AS UTB poţádal prorektora doc. Křesálka, aby zajistil svolání komise pro 
ubytování a stravování, která se bude zabývat cenou a kvalitou jídla v menze a kvalitou 
ubytování. 

 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Děkan FAI informoval o průběhu zasedání Vědecké rady FAI a Průmyslové rady FAI.  

Prod. Sysala informoval o závěrech ze zasedání Rady studijního programu DS. Ze studia bylo 
vyloučeno 34 studentů DS. Dále informoval o rozhodnutí děkana FAI, ţe v souladu s čl. 31 
odst. 3 Směrnice FAI doplňující studijní a zkušební řád UTB ve Zlíně upravuje minimální 
rozsah činností uskutečňovaných na UTB u studentů doktorských studijních programů. 
Studentům, kteří získali za poslední akademický rok v rámci výročního hodnocení studenta více 
neţ 50 kreditů, se minimální rozsah jejich činností sniţuje na 15 hodin. 

Tajemnice FAI informovala o tom, ţe se připravují pravidla pro hospodaření FAI.  

Prod. Adámek upozornil na skutečnost, ţe 10. 12. 2010 a 14. 1. 2011 proběhnou na FAI dny 
otevřených dveří. Ţádá všechny kolegy zodpovědné za laboratoře, aby tyto byly připraveny na 
předvedení návštěvníkům. Taktéţ ţádá studenty DSP, aby byli nápomocni při těchto akcích. 

Prod. Adámek dále informoval o tom, ţe v průběhu prosince a ledna proběhnou propagační 
výjezdy na SŠ v regionu.  

Doc. Sysel vznesl poţadavek, zda by bylo moţno připravit zkrácenou verzi prezentace FAI. 

Dr. Matýsek vznesl dotaz týkající se moţnosti vytvoření samostatného fondu pro odměňování 

ředitelů ústavů. Děkan FAI na dotaz reagoval. 

 

ad 3)  Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok 2011/2012 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 

informatika. 

Návrh směrnice byl detailně projednán na LK AS FAI dne 29. 11. 2010. Došlo k úpravě datumů 

a ke změně formulace věty v bodě 4. doc. Sysel vznesl dotaz týkající moţnosti navýšení počtu 
přijímaných studentů do oboru IT viz bod 4. Děkan FAI odpověděl, ţe původní obor IT se 
rozdělil na 3 obory a to IT, PKS a ISvB a na tyto tři obory je moţno přijat aţ 72 studentů. Pro 
studenty, kteří budou chtít studovat IT, bude omezený počet přijímaných studentů motivující. 
Další dotazy nebyly 
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Návrh usnesení AS FAI  61/1 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 
2011/2012 pro navazující magisterský studijní program Inţenýrská informatika ve verzi ze dne 
29. 11. 2010. 

Hlasování 
Pro: 9 
Proti: 0 
Zdrţel se: 0 

Usnesení AS FAI 61/1 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 
2011/2012 pro navazující magisterský studijní program Inţenýrská informatika ve verzi ze dne 
29. 11. 2010. 
 

ad 4) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro doktorský 

studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 2011/2012. 

Návrh směrnice byl taktéţ projednán na LK AS FAI dne 29. 11. 2010. Došlo pouze k úpravě 
formátování, k úpravě akademického roku na straně 2 a k drobným formálním úpravám. Další 
dotazy nebyly. 

Návrh usnesení AS FAI  61/2 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro doktorský 
studijní program Inţenýrská informatika pro akademický rok 2011/2012 ve verzi ze dne 
29. 11. 2010. 

Hlasování 
Pro: 9 
Proti: 0 
Zdrţel se: 0 

Usnesení AS FAI 61/2 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro doktorský 
studijní program Inţenýrská informatika pro akademický rok 2011/2012 ve verzi ze dne 
29. 11. 2010. 
 

ad 5)  Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok 2011/2012 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 

informatika, obor Integrované systémy v budovách uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

Návrh této směrnice byl taktéţ projednáván na zasedání LK AS FAI dne 29. 11. 2010. Byly 
upraveny odkazy na www stránky FAI s přihláškami a s výsledky přijímacího řízení. 

Ing. Malaník upozornil na drobnou chybu v překladu v čl. 5. 

Návrh usnesení AS FAI  61/3 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 
2011/2012 pro navazující magisterský studijní program Inţenýrská informatika, obor 
Integrované systémy v budovách uskutečňovaný v anglickém jazyce ve verzi ze dne 29. 11. 2010. 

Hlasování 
Pro: 9 
Proti: 0 
Zdrţel se: 0 
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Usnesení AS FAI 61/3 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 
2011/2012 pro navazující magisterský studijní program Inţenýrská informatika, obor 
Integrované systémy v budovách uskutečňovaný v anglickém jazyce ve verzi ze dne 29. 11. 2010. 
 

ad 6)  Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok 2011/2012 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika 

uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

Návrh této směrnice byl taktéţ projednáván na zasedání LK AS FAI dne 29. 11. 2010. Došlo 
pouze ke sjednocení formátování datumů. Další připomínky nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI  61/4 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 
2011/2012 pro doktorský studijní program Inţenýrská informatika uskutečňovaný v anglickém 
jazyce ve verzi ze dne 29. 11. 2010. 

Hlasování 
Pro: 9 
Proti: 0 
Zdrţel se: 0 

Usnesení AS FAI 61/4 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 
2011/2012 pro doktorský studijní program Inţenýrská informatika uskutečňovaný v anglickém 
jazyce ve verzi ze dne 29. 11. 2010. 

Odchází prod. Sysala. 

 

ad 7) Projednání návrhu Dlouhodobého záměru FAI na rok 2011-2015.  

Prod. Prokop seznámil stručně členy AS FAI s návrhem Dlouhodobého záměru FAI na rok 2011-
2015. Tento materiál byl představen také na zasedání Vědecké rady, Průmyslové rady a Kolegiu 
děkana a byli s ním seznámeni také ředitelé jednotlivých ústavů FAI. 

Návrhem Dlouhodobého záměru FAI na rok 2011-2015 se bude detailněji zabývat LK AS FAI, 
která zasedne dne 13. 12. 2010 ve 13.00 hod. 
 

ad 8) Projednání návrhu Aktualizace dlouhodobého záměru FAI na rok 2011.  

Prod. Prokop seznámil členy AS FAI podrobněji s aktualizací Dlouhodobého záměru na rok 2011.  

Doc. Sysel vznesl dotaz na akreditaci Bc. studijního oboru Informatika v kancelářské praxi. Prod. 

Prokop odpověděl, ţe vzhledem k doporučené změně názvu tohoto oboru je v návrhu 
Dlouhodobého záměru FAI na rok 2011-2015 uveden jiţ nový název. Návrhem Aktualizace 
dlouhodobého záměru FAI na rok 2011 se bude taktéţ detailněji zabývat LK AS FAI na 
zasedání dne 13. 12. 2010 ve 13.00 hod. 
 

ad 9) Informace zástupce FAI ve sněmu Rady vysokých škol.  

Zástupce FAI ve sněmu Rady vysokých škol Dr. Matýsek seznámil členy AS FAI s nejdůleţitějšími 
body zasedání ze dne 18. 11. 2010. 

• Zpráva o činnosti předsednictva Rady vysokých škol 
• Zpráva o činnosti Studentské komory Rady vysokých škol  
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• Vystoupení hostů – doc. Putnová a doc. Vinš. 
• Informace o Přípravě rozpočtu na rok 2011 
• Připomínky k návrhu novelizace zák. č. 111/1998 Sb., o vysokých školách 
• Informace o výběrovém řízení Fondu rozvoje vysokých škol 2011 
• Zpráva o výběrovém řízení na Rozvojové projekty veřejných VŠ pro rok 2011 
• Informace k Operačnímu programu Výzkum a vývoj pro inovace 
• Informace z Rady vlády pro výzkum a vývoj  

Dr. Matýsek předá členům AS FAI elektronickou verzi zápisu z 5. zasedání sněmu Rady vysokých 
škol. 

 

ad 11) Různé.  

V bodu Různé nebyl žádný příspěvek. 

 

 

Termín příštího zasedání AS FAI je předběžně stanoven na 20. 12. 2010 ve 13 hod. v místnosti 

51/606. 

 

 

 

Ve Zlíně dne 13. 12. 2010 
Zapsala: Monika Eliášová Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

 

 

 

 

        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


